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Het Woord werd bevestigd 
met tekenen!

Rev. Soojin Lee, Voorzitter van de 
voorgangersvereniging, werd door de 
plaatselijke voorgangers en gelovigen 
uitgenodigd om naar Finland en Rusland 
te komen en een zakdoeken campagne 
en voorgangersseminarie te leiden. Na de 
13-daagse zendingsreis, kwam Rev. Lee op 23 
juni 2015 terug.

Op 19 juni, bracht zij een boodschap tijdens 
de voorgangersseminarie die gehouden 
werd in Sint-Petersburg, Manmin gemeente, 
Rusland (Voorganger Bladimir Osipov, 
Voorzitter van de Verenigde Heiligheid 
Gemeente van Jezus Christus, Rusland). 
De seminarie werd bijgewoond door vele 
voorgangers van Estland, Belarus, en 
afgelegen gebieden van Rusland met een 
verlangen om genade te ontvangen. Er waren 
sommigen die meer dan 48 uur per trein 
hadden gereisd.

Lofprijsleidster Rose Han, Vicevoorzitter 
van het Uitvoerende Kunstcomité, prees 
God in het Russisch en het Power Worship 
dansteam gaf prachtige voorstellingen bij de 
Russische liederen. In haar boodschap, preekte 

Rev. Lee over het thema van Dr. Jaerock Lee’s 
kenmerkende boodschap “De Boodschap van 
het Kruis” en legde de reden uit waarom God 
de boom van kennis van goed en kwaad had 
geplaatst; de voorziening van de menselijke 
ontwikkeling, en de kwalificaties van de 
Redder. De aanwezigen ontvingen veel 
genade. Een van hen zei, “Ik heb veel geleerd 
over Dr. Lee’s heiligheid evangelie, maar door 
deze seminarie besefte ik nu hoe ik datgene 
wat ik weet kan toepassen in mijn leven en dat 
dit de hele kern van het heiligheid evangelie 
is.”

Pastor Maksim Tomassov, voorzitter van 
TBN Baltia in Estland was ook aanwezig. Hij 
zei dat hij Gods zegeningen heeft ontvangen 
sinds hij de campagne van Dr. Jaerock Lee in 
Estland 2010 heeft ondersteunt en zijn kijkers 
houden veel van Dr. Lee’s boodschappen die 
worden uitgezonden via GCN.

Op 20 juni, leidde Rev. Lee een zakdoeken 
campagne in het theater Colosseum in het 
centrum van Sint Petersburg (Handelingen 
19:11-12). Het plaatselijke aanbiddingsteam 
bracht lofprijs in de volheid van de Geest 

en daarna werd de welkomstboodschap 
gebracht door Pastor Dmitri Polyakov, die de 
boodschap van Dr. Lee heeft vertaald tijdens 
de Rusland Verenigde Campagne in 2003. De 
DVD “Kracht van God” werd getoond en de 
Manmin toneelspelers prezen en dansten. De 
aanwezigen werden gevuld met genade en het 
vuur van de Heilige Geest.

Rev. Lee bracht daarna een boodschap 
over geestelijk geloof en vleselijk geloof. Na 
de boodschap, bad ze voor de zieken met de 
zakdoek van kracht en vele mensen werden 
van hun ziekten genezen. Er was een vrouw 
van 88 jaar, die bijna niet meer kon zien en 
een wazig beeld had, alsof er een dikke sluier 
voor haar ogen was. Maar na het gebed van 
Rev. Lee, werd haar gezichtsvermogen terug 
helder en kon ze de mensen weer herkennen. 
Ze getuigde met vreugde over haar genezing.

Een man die aan de linkerzijde van 
zijn lichaam was verlamd, kon zijn linker 
ledematen vrij bewegen, en een andere man 
gooide zijn krukken weg en ging wandelen. 
Vele mensen getuigden van hun genezing van 
artritis, rugpijn, aids en andere ziekten.

Op 13 juni, voor de seminarie en campagne 
in Rusland, bezocht het zendingsteam samen 
met Rev. Lee Finland en hielden daar een 
Lofprijs festival en een zakdoeken campagne. 
Het plaatselijke aanbiddingsteam en de 
Manmin toneelspelers deden een voorstelling. 
Daarna bracht Rev. Lee de boodschap 
“Waarom is Jezus onze enige Redder?” Ze 
bad na de boodschap voor de zieken en een 
man die met een wandelstok moest wandelen 
omdat zijn heupgewricht verlamd was, ging 
terug wandelen zonder wandelstok. Andere 
mensen die moeilijkheden met wandelen 
hadden, gingen ook weer vrij wandelen 
zonder krukken. Anderen werden genezen van 
hernia lendeschijven, artritis, en allergieën.

Rev. Lee leidde de samenkomsten in de 
Blessing gemeente in Finland op 14 juni en 
in het Bread of Life gemeente in Gatchina, 
Rusland. De samenkomsten voorzagen de 
gemeenteleden van vreugde en volheid.

Gods krachtige werken en Jezus Christus 
werden gepredikt en het Woord werd 
bevestigd (Marcus 16:20). Laat ons alle glorie 
aan God geven.

In juni, leidde Rev. Soojin Lee (foto 1) een pastors seminarie en zakdoeken campagne in Rusland en Finland. Foto’s 2-5: Voorgangers en gelovigen die aanwezig waren luisterden naar het 
Woord des levens, ervoeren de krachtige werken en ze werden vernieuwd door het voelen van Gods liefde. Foto’s 6-7: Manmin’s toneelspelers en de getuigenissen die gegeven werden 
tijdens de zakdoeken campagne. En foto’s 8 en 9: de samenkomst in de Blessing gemeente in Finland en het Lofprijs festival.
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De voorgangers Seminarie en zakdoeken campagne in Rusland en Finland



Er is geen grens aan de begeerte van 
mensen. Zelfs wanneer zij rijk zijn, zijn ze nog 
niet tevreden met datgene wat ze hebben en 
blijven ze zelfs nog meer verzamelen. Zelfs 
wanneer zij meer verkrijgen, wordt hun dorst 
naar rijkdom niet gelaafd. Alleen wanneer zij 
eeuwig leven zoeken en hun harten vullen 
met de hoop voor de Hemel, kunnen zij echte 
voldoening en vreugde hebben.

1. We moeten hebzucht en begeerte 
naar wereldse dingen verwerpen

Wanneer zij een prachtig huis of mooie 
dingen zien, roepen vele mensen uit, “Oh, hoe 
geweldig!” Maar sommige van hen denken 
boven dat niveau, “Ik wil dit ook,” en door de 
omvang van die gedachte dat zij dat willen 
hebben, komen de hebzucht en begeerte 
binnen en nestelen zich in hun hart. Jacobus 
1:15 zegt over dit onderwerp, het volgende, 
“Daarna, als die begeerte bevrucht is, baart zij 
zonde; en als de zonde volgroeid is, brengt zij 
de dood voort.”

De begeerte des vlezes, de begeerte der 
ogen en een hovaardig leven, delen allemaal 
dezelfde wortel met zijn hebzucht en begeerte. 
Ze zijn om de begeerlijke dingen in de wereld 
lief te hebben en om de dingen van de wereld 
te willen. Vanwege deze hebzucht, vertellen 
mensen leugens, stelen ze, plegen ze overspel, 
lichten ze anderen op, stelen van anderen, 
verduisteren ze geld, plegen moorden, en doen 
ze allerlei soorten van zonden.

Deze hebzucht veroorzaakt soms 
vijandschap tussen ouders en kinderen, 
mannen en vrouwen, en broeders. Vanwege 
deze hebzucht, zijn mensen jaloers op anderen 
die meer geld hebben dan zij, en zijn ze niet in 
staat om zich met de waarheid te verblijden. 1 
Timoteüs 6:10 zegt, “Want de wortel van alle 
kwaad is de geldzucht. Door daarnaar te haken 
zijn sommigen van het geloof afgedwaald en 

hebben zich met vele smarten doorboord.”
Er zijn zelfs sommige gelovigen die 

zondigen door hebzucht. Bijvoorbeeld, in de 
tijd van de verovering van Kanaän, stal Achan 
en verborg wat goud en zilver en een mantel 
van de buit van de oorlog. Hierdoor, werden 
al zijn familieleden en zelfs zijn vee en ook 
Achan zelf vernietigd. Ook Ananias en Saffi ra 
besloten om hun land te verkopen en het aan 
God te geven, maar zodra zij het geld in hun 
handen hadden, werden zij door hun hebzucht 
bewogen. Dus, zij verborgen er een deel van 
en namen de rest en vertelden een leugen 
tegen Petrus dat het alles was. Ze eindigden 
dood onder de vloek van God.

2. Een persoon wiens ziel voorspoedig 
is, begeert niet

Zelfs wanneer een mens van zoveel dingen 
geniet, en zelfs de hele wereld verkrijgt, wat 
voor zin heeft dat als hij zijn leven verliest? 
Aan de andere kant, zelfs wanneer iemand 
niet van alle pracht van deze wereld geniet, 
wanneer wij in de Here geloven en echt leven 
hebben, zijn we echte rijke mensen.

In Lucas hoofdstuk 16, vinden we de 
gelijkenis van “de rijke man en de arme 
bedelaar.” De rijke man had elke dag van 
zijn leven een luxueus leven geleefd, maar 
de arme bedelaar, Lazarus genaamd, bedelde 
bij het huis van de rijke man en leefde een 
ellendig leven. Lazarus geloofde echter in 
God en vereerde Hem, terwijl de rijke man dat 
niet deed. Uiteindelijk stierven ze allebei. De 
arme bedelaar, Lazarus werd door de engelen 
in de schoot van Abraham gebracht, maar de 
rijke man ging naar het dodenrijk en moest 
voor eeuwig lijden.

Wanneer wij echt geloof hebben, zelfs 
wanneer wij geen zegen hebben ontvangen 
of zelfs wanneer we nu in moeilijkheden 
verkeren, zullen wij niet stoppen met dankbaar 
te zijn en zullen wij de vreugde voelen 
vanwege de redding die we hebben verkregen. 
Bovendien, wanneer wij God vereren en in het 
Licht leven, zullen wij fi nanciële zegeningen 
ontvangen, omdat Jezus, die Heer van alle 
dingen is ons verloste van alle armoede. Ook, 
antwoordt de God van liefde het gebed van 
Zijn kinderen met de beste dingen, wanneer 
zij het vragen door geloof.

3 Johannes 1:2 zegt, “Geliefde, ik bid, 
dat het u in alles wèl ga en gij gezond zijt, 
gelijk het uw ziel wèl gaat.” Zoals hier wordt 
gezegd, zouden wij eerst de zegen moeten 
ontvangen waarbij het wel gaat met onze 
ziel. Wanneer wij de zonde en het kwade 
verwerpen en onze ziel voorspoedig is, zal 
alles goed met ons gaan en zullen wij een 
goede gezondheid genieten op de aarde alsook 
zullen wij genieten van de eeuwige glorie in 
de Hemel. Dat is de wet van de geestelijke 

wereld.
Veronderstel een persoon wiens ziel niet 

voorspoedig is en toch grote rijkdom ontvangt. 
Dan zal hebzucht in hem ontstaan en dat 
kan zonde baren. Hij kan zelfs God erdoor 
verlaten. Toen hij in moeilijkheden verkeerde 
op een keer, steunde hij op God, hield van 
Hem, en probeerde zijn best te doen in zijn 
christelijke leven met een oprecht hart. Maar, 
omdat hij nu financieel gezegend is, stopt 
hij met bidden en zegt dat hij het druk heeft, 
hij neemt afstand van God, en begint zich 
aangetrokken te voelen aan de wereld.

Aan de andere kant, degenen wiens ziel 
voorspoedig zijn, zullen de dingen van de 
wereld niet begeren. Zelfs wanneer zij rijkdom 
en roem verkrijgen, laten zij zich niet in met 
de wereldse lusten. Ze klagen niet wanneer 
ze geen goede dingen van deze wereld 
verkrijgen, maar ze geven eerder datgene wat 
ze hebben op, en zelfs hun leven voor God.

Terwijl de Apostel Paulus getrouw werkte 
voor het Koninkrijk van God, leed hij onder 
vele vervolgingen, honger, koude, en vele 
andere moeilijkheden. Maar hij was in elke 
soort van situatie tevreden en gaf dank aan 
God omdat hij gevuld was met de vreugde 
vanwege zijn redding en de liefde van God 
(Filippenzen 4:11-13).

3. We moeten de begeerte en 
hebzucht verwerpen en bidden door de 
Heilige Geest

Betekent dit dan dat we geen enkel 
antwoord kunnen ontvangen op onze 
persoonlijke verlangens, en dat we armoede 
moeten lijden totdat we in de Geest komen? 
Wanneer wij ijverig de gerechtigheid zoeken 
en iets vragen wat we nodig hebben, zal 
God onze nood lenigen overeenkomstig de 
mate van ons geloof. Maar wanneer wij met 
hebzucht vragen, zijn wij niet in staat om het 
geestelijke geloof te verkrijgen dat wij nodig 
hebben om het antwoord te ontvangen, en dus, 
kunnen wij het antwoord ook niet ontvangen.

Jacobus 4:2-3 zegt, “Gij begeert, doch gij 
hebt niet; gij zijt moorddadig en na-ijverig en 
gij kunt er niets mede verkrijgen; gij vecht 
en gij strijdt. Gij hebt niets, omdat gij niet 
bidt. (Of,) gij bidt wel, maar gij ontvangt 
niet, doordat gij verkeerd bidt, om het in uw 
hartstochten door te brengen.” Zoals gezegd, 
wanneer wij met hebzucht en begeerte vragen, 
kan God ons het niet geven.

Daarom, wanneer wij iets vragen, zouden 
wij niet moeten bidden met menselijke 
gedachten, maar moeten wij bidden naar de 
wil van God en in de Heilige Geest. Judas 
1:20 vertelt ons om te bidden in de Heilige 
Geest en Efeziërs 6:18 zegt, “En bidt daarbij 
met aanhoudend bidden en smeken bij elke 
gelegenheid in de Geest.” Omdat de Heilige 

Geest de diepte van God kent (1 Korintiërs 
1:20), wanneer wij bidden overeenkomstig de 
smekingen van de Geest, zal het welgevallig 
zijn voor God, omdat het overeenstemt met 
de wil van God. Wanneer wij in de Geest 
bidden zoals dit, zullen wij snel antwoorden 
op onze gebeden ontvangen, zal onze ziel 
voorspoedig zijn, en zullen wij ook snel onze 
hartverlangens ontvangen.

Het belangrijkste ding in gebed in de 
Heilige Geest is om te bidden met heel ons 
hart. Wij zouden op elk moment, ernstige en 
waarachtige gebeden moeten offeren voor 
God. In het gebed, moeten wij eerst om kracht 
vragen. We zouden moeten vragen om de 
kracht van geloof om de wereld te overwinnen 
en de strijd tegen de vijand duivel te winnen 
alsook de kracht om zieken te genezen. Ook 
zouden wij moeten vragen om kracht om 
vurig te bidden, om te leven in het Woord van 
God en geestelijke gedachten te hebben.

Wanneer wij met ons hele hart vragen om 
geestelijke kracht, zullen wij geleidelijk aan 
de volheid van de Heilige Geest ontvangen 
en uiteindelijk zullen wij in staat zijn om voor 
vele dingen op natuurlijke wijze te bidden, 
en zullen wij zelfs gebeden bidden zonder 
na te denken over de inhoud, als stromen 
van levend water die stromen. Wanneer wij 
op deze manier bidden, ondanks dat we 
gedurende een lange tijd uitroepen in gebed, 
zullen wij niet moe worden, maar wij zullen 
eerder nieuwe kracht ontvangen. We zullen 
spoedig het antwoord op ons gebed ontvangen 
en onze harten zullen met de Geest en vreugde 
vervuld worden.

Een ander belangrijk ding in gebed in de 
Heilige Geest is om onszelf te wapenen met 
het Woord van God. Alleen wanneer wij het 
Woord van God in ons hebben, kunnen wij de 
smekingen van de Geest duidelijk en specifi ek 
ontvangen. Wanneer wij vurig gebed zoals dit, 
dagelijks opstapelen, zullen de hebzucht en 
alle soorten van zonden en kwaad verworpen 
worden en zullen wij het geloof verkrijgen om 
elk antwoord te ontvangen.

Ik hoop dat u alle hebzucht van deze wereld 
zult verwerpen, hoop voor de Hemel zult 
hebben en vol dankbaarheid en vreugde zult 
zijn. Ik bid ook in de naam van de Here dat 
u vurig zult bidden in de Heilige Geest om 
sneller geheiligd te worden en dat u om de 
dingen zult vragen die gepast zijn in het hart 
van God, zodat u antwoorden zult ontvangen 
op alle dingen.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
God heeft ons de Tien geboden gegeven niet 
om een last op ons te leggen, maar om ons 
de volmaakte zegen te geven in zowel geest 
als lichaam. Ik hoop dat u de liefde van God 
zult beseffen, en alle zegeningen volledig zult 
ontvangen die God aan ons heeft beloofd.

De geloofsbelijdenis 
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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“Gij zult niet begeren uws naasten huis; gij zult niet begeren uws naasten vrouw, noch zijn dienstknecht, noch zijn dienstmaagd, 
noch zijn rund, noch zijn ezel, noch iets dat van uw naaste is” (Exodus 20:17).

“Gij zult niet begeren uws naasten huis”

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee



Nr. 31  2 augustus 2015 Hoofdartikel 3 anmin   ieuwsM  N

Wanneer u een bepaalde situatie aanvaardt vanuit uw eigen 
standpunt, en gebaseerd op uw eigen ervaring en manier van 
denken, kan dat leiden tot de ongeschikte werken van de ziel in de 
ogen van God. Dan, voegt u misschien uw eigen gedachten toe aan 
datgene wat iemand zegt of u neemt er iets vanaf overeenkomstig 
uw eigen gedachten. Het kan oordeel, veroordeling, misverstanden 
en zelfs slechte gevoelens voortbrengen.

Veronderstel, dat iemand tegen u zegt, “Ik ben op het Kumgang 
gebergte geweest. Het was er zo mooi dat ik bijna moest huilen.” 
Sommigen denken dan misschien, “Zegt hij nu dat hij moest huilen 
bij het zien van alleen een berg? Hij overdrijft wel een beetje!” 
Ze denken misschien op die manier, omdat ze zelfs nog nooit zo 
bewogen zijn geweest door het zien van een mooi stuk natuur.

Zeg dat een man laat thuis komt van zijn werk. Hij is 
onvriendelijk en antwoordt zelfs niet op de vragen van zijn vrouw. 
Ze voelt zich dan misschien wel ongemakkelijk en denkt, “Hoe kan 
hij nu op deze manier met mij omgaan?” Ze kan echter ook vanuit 
zijn plaats denken, “Hij zal wel moe zijn. Hij heeft misschien wel 
een moeilijke dag op het werk gehad.” Ze kan hem dan begrijpen 
en hem troost geven. Aan de andere kant, wanneer de man denkt 
aan zijn vrouw, die zo lang heeft zitten wachten op hem, wil hij 
haar ook niet een onaangenaam gevoel geven. Op die manier, als 

de man de vrouw vanuit de waarheid denken en vanuit de positie 
van die andere, kan de vrede worden gehandhaafd.

Wanneer wij de tekortkomingen van anderen ontdekken, moeten 
wij niet oordelen en denken, “Waarom handelt die persoon altijd 
op die manier?” We moeten eerder proberen om hem te begrijpen, 
denkende, “Er moet een reden zijn waarom hij dit zo doet.” Zelfs 
wanneer wij verlies lijden door hem, zouden wij vanuit zijn plaats 
moeten denken en hem begrijpen en koesteren. Door zo te doen, 
wanneer wij de tekortkomingen van anderen vergeven, en genade 
met hen hebben, kunnen wij de vrede met alle mensen najagen.

Natuurlijk, betekent het niet dat we hun fouten onvoorwaardelijk 
moeten bedekken en zeggen dat degenen die slechte dingen doen, 
goed zijn. Maar het betekent dat we hen niet moeten haten of 
negeren vanwege hun zonden. Wanneer wij hen bestraffen voor 
hun tekortkomingen, zouden wij het goed aan hen moeten uitleggen 
en hen helpen om hun fouten te beseffen. We zouden echte liefde 
met hoop moeten hebben zodat hun ziel voorspoedig kan zijn.

Soms vindt u het misschien wel moeilijk om het werk van de ziel 
die tot de waarheid behoord te gebruiken. Dan zou u uw denken, 
gevoelens, woorden en daden moeten onderzoeken en moeten 
proberen te denken in de waarheid. Bovendien, moet u Gods kracht 
ontvangen door vurig te bidden.

De werken van de ziel die tot de 
waarheid behoren

Mensen kunnen zich datgene wat zij gezien, gehoord en geleerd hebben herinneren en ze kunnen het terug naar boven halen omdat 
ze een ziel hebben. Wanneer we de werking van de ziel gebruiken, zouden de kinderen van God dat in de waarheid moeten doen, en 
alleen dan kunnen zij geestelijke mensen worden. Wat zouden we dan moeten doen om onze zielen in de waarheid te laten zijn? 

Mensen verwerven culturen, waarden en standpunten die 
van persoon tot persoon verschillen, omdat ze anders hebben 
geleerd en opgegroeid zijn in verschillende omgevingen. Dus, 
soms kan iets juist zijn voor één iemand, maar het kan voor 
iemand anders verkeerd zijn, overeenkomstig hun geweten. 
De maatstaf van gerechtigheid in de wereld is verschillend 
overeenkomstig de tijd, plaats en cultuur.

Wat is de ware standaard om goed en slecht te 
onderscheiden?

Gelovigen in God hebben Gods Woord geleerd, en 
onderscheiden alles met de waarheid. Dus wij moeten 
ijverig luisteren naar de waarheid, en het tot geestelijk brood 
maken. We zouden de Bijbel moeten lezen en de verkeerde 
standaards moeten verwerpen die wij in de wereld hebben 
geleerd. Sommige van de dingen die mensen als de waarheid 

beschouwen zijn in overeenstemming met de Bijbel, maar vele 
van hen zijn tegen de Bijbel.

Bijvoorbeeld, mensen in de wereld denken dat het goed 
is om wraak te nemen op vijanden, maar Gods Woord zegt 
ons om zelfs onze vijanden lief te hebben. Sommige ouders 
vertellen hun kinderen om te zeggen dat ze niet thuis zijn, 
wanneer er een onaangenaam telefoontje komt. Sommigen 
gebruiken de bezittingen van anderen en geven het niet terug, 
of ze gebruiken ze zonder toestemming. Ze nemen het zelfs 
nog niet serieus op. Maar in de ogen van Gods Woord, zijn 
zulke handelingen een leugen en diefstal.

Terwijl de generatie slechter wordt, zoeken mensen steeds 
meer hun eigen voordeel en handelen in de leugen, maar ze 
weten zelfs niet wat ze doen. Dat komt omdat ze anderen 
oordelen en veroordelen overeenkomstig hun eigen standaard.

Om ziele werken te hebben die enkel in de waarheid zijn, 
zouden wij alles moeten voelen van de waarheid. Hoe we ons 
voelen hangt nu sterk af van hoe we ons eerst voelden.

Bijvoorbeeld, mensen die met de ziel werken in de leugen, 
denken op de volgende manier; wanneer zij iemand heel actief 
bezig zien, denken ze misschien, “Hij wil zo opvallen.” En ze 
voelen zich ongemakkelijk. Aan de andere kant, kunnen mensen 
die de waarachtige werking van de ziel gebruiken, denken, “Hij 
is een harde werker in Gods koninkrijk. Hij is geweldig.”

Wanneer wij samenwerken met anderen, zouden wij daarom 
op een goede manier moeten denken en voelen. Wanneer wij 
mensen met een andere persoonlijkheid en cultuur dan ons 
ontmoeten, en wij denken, “Ik hou niet van hen”, hebben wij 
slechte gevoelens en het kan gedurende een lange periode zo 
blijven. Maar wanneer wij onszelf in hun plaats stellen, hen 
proberen te begrijpen, en in goedheid denken, kunnen wij goede 
gevoelens voor hen hebben.

Daarom zouden wij te allen tijde moeten denken en voelen 
in goedheid. Om dit te doen, moeten wij altijd zien, horen en 
goedheid in ons plaatsen.

Natuurlijk, kunnen we onszelf niet volledig afsluiten 
van de slechte dingen, omdat we blootgesteld zijn aan vele 
leugenachtige dingen tijdens ons leven op de wereld. Maar het 
is goed voor ons om geen slechte dingen te zien, te horen en 
in ons geheugen te bewaren, zodat we in de waarheid blijven. 
Wanneer u ze niet kunt mijden, zou u ze moeten aanvaarden op 
de weg van waarheid en goedheid.

Veronderstel dat u kijkt naar een gewelddadige scene van een 
fi lm. Sommige van u denken misschien, “O, dat is prachtig.” 
Maar u zou ook kunnen denken vanuit de waarheid, “Geweld 
veroorzaakt pijn aan anderen. We zouden voorzichtiger moeten 
zijn.” Wanneer u al iets leugenachtigs in uw hart hebt geplaatst, 
zou u moeten proberen om deze te veranderen in waarachtige 
gevoelens en er ook niet aan denken.

wij zouden alles met de 
waarheid, als standaard, 
moeten onderscheiden

wij zouden alles moeten 
voelen vanuit het zicht van 
de waarheid

wij zouden onszelf in 
elke situatie in de plaats 
van een ander moeten 
stellen

1
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Getuigenissen

Op 25 april 2015, het was 11.56 u. op zaterdag. 
We hebben onze zondagdienst op zaterdag, dus wij 
waren in de kerk. Vele gemeenteleden waren naar 
beneden gegaan om een maaltijd op te halen na de 
Zondagochtenddienst.

Voor 12.00 u. trof een aardbeving met de kracht 
van 7.8 het gebied voor meer dan een uur. Vele van de 
leden gingen naar de straat buiten. Ik ging na of alles 
goed ging met de leden op de derde verdieping en ging 
naar de vierde verdieping waar het kantoor was. De 
gemeenteleiders waren dingen aan het organiseren en 
dingen aan het zoeken die gemeenteleden misschien 
nodig zouden hebben.

Maar de aardbeving werd sterker, dus de leiders 
en ik ontvingen het gebed van Senior Pastor Dr. 
Jaerock Lee via het antwoordapparaat. Daarna, bekeerde 
ik mij volledig van de onaangename gevoelens die ik had 
tegenover sommige leden en de beschuldiging van sommige 
leiders, ondanks dat ik hun pastor was. Op dat moment, 
kwam het in mijn gedachten op dat dit wel eens het laatste 
moment van mijn leven kon zijn, maar spoedig kon ik alleen 
maar denken aan mijn leden. Ik dacht dat ik niet in staat zou 
zijn om te staan als zij ook maar enige pijn zouden hebben of 
problemen.

Ik hoorde later van de leden die op de straat stonden te 
kijken naar de kerk. De kerk is smaller en hoger dan de 
andere gebouwen. Het wankelde, alsof het op hol sloeg. Het 
zag er heel gevaarlijk uit. Ze schreeuwden en baden.

Om 13.00 u. hield ik een gebedssamenkomst in plaats 
van een aanbiddingsdienst die normaal om 14.00 u. werd 
gehouden. Ik begon mijzelf te onderzoeken van dingen 
waarvan ik mij voor God moest bekeren en bekeerde mij 
samen met mijn gemeenteleden. Na de gebedssamenkomst, 
liet ik de angstige gemeenteleden naar huis gaan en bad 
in de cafetaria in de tuin van het gebouw met de leden die 
in de kerk wilden blijven. Om 17.45 u. begon de Daniel 
gebedssamenkomst en gingen wij opnieuw het gebouw 
binnen. We woonden de Speciale Daniel gebedssamenkomst 
die gehouden werd in de Manmin Centrale gemeente, in 
Seoul bij, via GCN.

De volgende dag, was het zondag, toen de Speciale 

Daniel gebedssamenkomst eindigde. We ontvingen het 
zegeningsgebed van de Senior Pastor live via GCN. Hij 
bad voor ons in het Zendingscentrum in Nepal. In feite 
was het de voorspelling dat een sterkere aardbeving 
met de kracht van 9 tot 12 het hele gebied van Nepal 
zou treffen en dat er zware regenbuien zouden komen. 
Er was zelfs sprake van een eventuele lawine. Dus 
niemand was zeker of hij het al dan niet zou overleven.

We ontvingen echter het gebed van de Senior Pastor. 
Mijn gemeenteleden hebben geen enkele schade aan 
hun huizen ondervonden, en hun huizen waren niet 
ingestort. Zelfs wanneer de huizen van hun buren en 
de buren van tegenover hen waren ingestort, waren 
de plaatsen van de gemeenteleden en hun families, 
zelfs in andere gebieden, beschermt. De 196 branches 

en geassocieerde gemeenten waren allen onder Gods 
bescherming.

De aardbeving van april 2015 heeft vele plaatsen van 
afgoderij zoals Hindoe en Boeddha tempels vernietigd. 
Maar de Manmin leden waren volledig beschermt. Het was 
ontzagwekkend, en ik kon de grote en diepe liefde van God 
voelen, die de zielen in Nepal wil redden.

Tijdens deze ramp, zag ik talloze Nepalese mensen de 
tragische dood ervaren. Ze hadden de Here niet ontmoet 
en aanbaden nog steeds afgoden. Ik vond het zo erg voor 
ze. Ik nam het besluit om een geestelijke oorlogsvoerster te 
worden die het heiligheid evangelie en de kracht van God 
zal brengen in Nepal. Halleluja!

Susmita Silwag, 34 jaar Abigail Tamang, 37 jaarSanjaya Sakya, 26 jaar

Pastor Grace Lee, 41 jaar, 
Manmin Zendingscentrum in Nepal

“Wij werden tijdens de aardbeving in 
Nepal op april 2015 beschermt!”

Op 25 april 2015, trof een grote aardbeving met de kracht van 7.8 en de naschokken ervan Nepal. Het was de ergste natuurramp die 
Nepal had getroffen sinds 1934. Het kostte het leven van vele mensen en veroorzaakte ook een groot verlies aan bezittingen. Het Manmin 
Zendingscentrum is gelegen in Lapitpur, Nepal. Sinds het een dichtbevolkt gebied is dat tot een wereldstad behoort, leek het blootgesteld te 
zijn aan groot gevaar. Echter, de 196 branches en geassocieerde gemeenten alsook het centrum werden allen veilig beschermt.

Voor mijn huis is een meer en in het midden daarvan 
stond een oude Hindoe tempel. Ik kon het zien 
wanneer mijn raam open was. Toen ik terug kwam van 
de Daniel gebedssamenkomst, zonk de grote tempel 
onder het meer omdat het getroffen was door de 
aardbeving. Er was echter geen enkele schade aan 
mijn huis, zelfs de fl essen en potten op mijn gasfornuis 
waren nog intact. Hoe ontzagwekkend!

Ik werk in een stoffenwinkel, waar slechts een 
muur staat tussen mijn winkel en een Hindoe 
tempel. Er zijn vele Hindoe tempels in het 
gebied. De Hindoe tempel naast de winkel werd 
door de aardbeving getroffen en vernietigd. Mijn 
werkplaats bleef echter bewaard. God liet mij 
de ruimte van de herder ervaren. Ik prijs God. 
Halleluja!

Mijn schoonmoeder heeft op het randje van de dood 
gestaan, omdat ze giftige pesticiden had gedronken. 
Maar ze kwam opnieuw tot leven na het gebed van 
Dr. Lee te hebben ontvangen. Ze leefde in een oud 
aarden huis. Toen de aardbeving het land trof, was 
ze alleen thuis. Terwijl alle huizen instortten, werd 
haar huis waarin de foto van de Senior Pastor hangt 
bewaard en was mijn schoonmoeder in veiligheid. 


